
Referat fra styremøte nr. 1 – 2023 
 

Dato:  23/04-23, kl. 19.00 

Til stede i lokalet og på Teams: Henning Meese, Arve Moen, Bertil Endresen, Per Arne Jakobsen, 

Wenche Brandstad, Christian Meisal, Anne Marte Viken Kallset (referent) 

Ikke til stede: Louise Garshol Bergø 

Sak 
nr. 

Tema Referat 

1/23 Konstituering 
(målsetninger, 
møteplan, 
ansvarsfordeling 
etc.) 

Møtefrekvens 
- Ca. annenhver måned og etter behov. 
- Planlegger neste møte på møtet. 
- Mail med innkalling.  
- Mail med agenda noen dager før møtet. 
- Messenger for møtepåminnelse og hastemeldinger. 
- Møter på søndager, 18:30.  

 
- Planlagt neste møte til søndag 18. juni. 

 
Målsetninger 

- En enklere form for klubbhåndbok 
- Hallforbedringstiltak 
- Ytterligere profesjonalisering av regnskap og 

administrasjon. 
- Sponsorarbeid 

 
Ansvarsfordeling 

- Forslag om Louise som referent 
- Styret er kollektivt ansvarlig for målsetningene 

 
Medalje- og honørutvalget 

- 2 møter i året, før juleshow og vårshow. Koordineres av 
daglig leder. 

- Henning Meese og Bertil Endresen blir med som 
medlemmer i komitéen, sammen med Camilla Råket og 
daglig leder som administrator. 

- Samlet utdeling under jule- og sommershow. 

2/23 Orientering og drift 
av daglig/sportslig 
leder 

Til info: 
- Informerte om påmeldingstall for barneturnstevnet. 52-

54 gymnaster, 8 stykk som får bli med som trenere og 9 
foreldre (5 foreldreansvarlige). 

- Informerte om vårshowet. 
 

Vedtak: 
- Billettsalg av 2-3 stykk (i tilfelle sykdom) helt fra start av 

øvingene. 
- Utdeling av hederstegn og medaljer etter innmarsj. 
- Vi bør innføre loddsalg under jule- og vårshow igjen.  

3/23 Status innføring av 
nytt 
regnskapssystem 
(Tripletex) 

Til info: 
- Vi har opprettet avtale med Tripletex og opprettet 

brukerprofiler til kasserer, leder og daglig leder.  
- Kjører over til nytt system fra 01.05.2023 
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Vedtak: 
- Arve kaller inn til nytt arbeidsmøte for Tripletex i løpet av 

mai, for kasserer, leder og daglig leder.  

4/23 Påbygg Braatthallen 
og mulig full turnhall. 
Hva trenger KTF? 

Til info: Mulig påbygg av 3. etasje i Braatthallen.  
 
Turnforeningen har ytret følgende ønsker, om det blir utbygging 
av Braatthallen: 

- Hele sal 3 som turnområde 
- 5 garderober (4, pluss trenere) 
- Klubblokale med administrasjon og kjøkken 
- Aktivitetsrom/treningsrom 
- Lager 
- Fleksibel lydisolert vegg mellom sal 2 og 3 

 
KTF ønsker i hovedsak å benytte seg av eksisterende 
bygningsmasse i etasje 1 og 2. Garderober og lager (Alente) i 1. 
etasje. Teknisk rom, trimrom, 
vaktmesterrom/garderober/kjøkken/kjølerom og 
massasjerommet i etasje 2 – med evt. mulig behov i 3. etasje. KTF 
ønsker også å se på åpning av vegger, slik at rommene får utsikt i 
sal 3. 

5/23 Evt.  

 
 
 
Oversikt styremøter 2023:  

# 1 – Møte i lokalet og på teams 19.00, søndag 23. april 2023 – 5 saker gjennomgått (1/22-5/22)                                          
5 av 6 styremedlemmer, 0 vara, 2 fast ansatte 


